

Statistics Canada is hiring Field Operations Supervisors

Looking to make a lasting contribution to Canada, its communities and people?

Canada's next census will take place in the spring of 2021. We are hiring Field Operations Supervisors across Canada to assist in collecting census information. Job start and end dates vary by location, but are between November 2020 and July 2021.

Requirements:

- possess a valid driver's licence
- experience in managing projects
- ability to recruit, train and motivate staff
- ability to prioritize tasks
- leadership
- teamwork.

Assets for those positions:

- previous census experience (for all position locations)
- experience working in First Nations communities (for select locations)
- knowledge of relevant social topics for First Nations communities (for select locations).

Salary range: \$61,558 to \$66,324

Don't miss this opportunity to be part of a large-scale, national project. Working for Statistics Canada will help you broaden your skills and gain professional, marketable experience.

The Census Program has adapted to the COVID-19 situation to ensure that the 2021 Census of Population is conducted throughout the country in the best possible way, using a safe and secure approach.

Apply online at www.census.gc.ca/jobs.

Statistique Canada recrute des chargés des opérations sur le terrain

Vous souhaitez apporter une contribution durable au Canada, à ses collectivités et à sa population?

Le prochain recensement du Canada aura lieu au printemps 2021. Nous recrutons des chargés des opérations sur le terrain dans tout le Canada pour aider à la collecte des données du recensement. Les dates de début et de fin d'emploi varient selon le lieu de travail, mais se situent dans la période allant de novembre 2020 à juillet 2021.

Exigences :

- Être titulaire d'un permis de conduire valide;
- Expérience de la gestion de projets;
- Capacité de recruter, de former et de motiver du personnel;
- Capacité d'établir la priorité des tâches;
- Leadership;

- Travail d'équipe.

Atouts pour ces postes :

- Expérience antérieure en matière de recensement (pour tous les lieux de travail);
- Expérience de travail dans les collectivités des Premières Nations (pour certains lieux);
- Connaissance de sujets sociaux pertinents pour les collectivités des Premières Nations (pour certains lieux).

Fourchette de salaires : de 61 558 \$ à 66 324 \$

Ne manquez pas cette occasion de participer à un projet national de grande envergure. Travailler à Statistique Canada vous permettra d'élargir vos compétences et d'acquérir une expérience professionnelle utile.

Le Programme du recensement s'est adapté à la situation de la COVID-19 pour faire en sorte que le Recensement de la population de 2021 soit mené dans l'ensemble du pays de la meilleure manière possible, selon une approche sûre et sécuritaire.

Postulez en ligne au www.recensement.gc.ca/emplois.